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ČESKO: Odcházející vláda připravila jednu skutečnou lahůdku, kterou je skutečně rozsáhlé
omezení lidí odmítajících pseudovakcinaci. Připravila tak půdu pro nastupující slepenec těšící se na
to, jak nám ukážou, co znamená, když se k moci dostanou ti, kteří by ji bez úpravy či obejití zákonů
nikdy nezískali. Vítejte v Absurdistánu.

Pro začátek je třeba vás přemýšlející upozornit, abyste v tom nehledali logiku. V podstatě
jsme se dostali do situace, kdy je všeobecně známé a jisté, že aplikace experimentálních mixů nijak
nebrání nakažení se, přenosu a ani smrti spojených s virózou, v tomto případu nazvanou covid – 19.
To však nebrání propagátorům vakcinace v tom, aby neočkované nazvali viníky jakýchsi narůstajících
čísel a šířící se pandemie. Takže zcela proti zdravému či selskému rozumu očkovaní mohou cokoliv.
Netýká se jich karanténa, mají li doma nějakého ,,pozitivního“, netestují se, ať jdou kamkoliv a v
podstatě je na ně pohlíženo, jako by se jich covid netýkal. To vše i přesto, že už po půl roce od
posledního vpichu jsou oficiálně zpět mezi neočkovanými, tedy aspoň v některých zemích, například
ve Francii. Vezmeme li to do důsledku, tak se tito idealisté a nepříliš chytří lidé prezentují svým
přesvědčením, jak pečují o své zdraví, bohužel jde evidentně o krátkodobé pokusy, které musí stále
dokola opakovat. A vzhledem k tomu, že nad složením pokusných vakcín si láme hlavu mnoho vědců,
přičemž výsledek není pro uživatele zrovna pozitivní, znamená to, že je velmi pravděpodobně čekají
zásadní problémy. A ty už přichází.

Před pár dny jsme uveřejnili neúplný, přesto vcelku dlouhý seznam sportovců, kteří zemřeli,
případně měli vážné zdravotní problémy nastalé po vakcinaci. Infarkty, mrtvičky, embolie,
kolapsy přímo uprostřed sportovních klání, respirační problémy končící smrtí či doživotními
následky. To je jen viditelná špička ledovce. O mnoho dalších případech se nemluví, respektive nesmí
se mluvit. Poté jsou tu šílenci typu Magdy Vašáryové, které náhle zemřel manžel přímo na jevišti
(Milan Lasica), onemocněla 3x očkovaná sestra Emílie (údajně se nakazila od jakési lhářky), přesto
všude bude tvrdit, že očkování je naprosto nezbytné. To není hloupost a idiotismus, to je vrcholná
forma fanatismu. Ten předvedla už při obhajobě migrantů. Lidí jako je ona, tedy s houbou v hlavě
místo mozku, je kolem nás skutečně mnoho. Pokud jim něco napoví obrazovka, nasají to, uloží a vlak
přes to nejede. To ostatně ukázal i ve svém krátkém televizním dialogu prezident Miloš Zeman.
Přestože mu hlava v politických záležitost stále funguje, v případu covidu patří k dalším naprosto
dokonale zmanipulovaným jedincům. Což vysvětluje i jeho snaha ocenit státním vyznamenáním
ultragrázla Prymulu.

Vše výše uvedené je pro organizátory honu na lidi nepodstatné. Barva peněz a jejich vábení
jsou skutečným afrodiziakem. Je nezajímá nic mimo zisku. Zaplatí se poté vše včetně kvalitní
propagace. Navíc slouží vyšším zájmům vycházejícím z naprosto pokřivené ideologie. Například
hovořící o přelidněné planetě, ekonomické, energetické a materiální nedostatečnosti, či globálním
klimatickým změnám. Lidé podléhající klamu o nezbytnosti být naočkováni, aby přežili, budou první
na řadě, kdo naplní statistiky předčasně odcházejících. Momentálně jsou minimálně poloviční částí
pozitivních (to i přesto, že se téměř netestují), hospitalizovaných i umírajících (o tom se mlčí). To vše
nebrání psychologické válce vedené proti antivaxerům, jak jsou odpůrci očkování hanlivě nazýváni.

Od pondělí přijala vláda opatření, která neočkované staví do role obtížného hmyzu. Drzost,
se kterou jim je vnucována vakcinace neschválenými látkami, je neskutečná a protiústavní. Přesto je
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třeba nenechat se zlomit. Dokonce ani kvůli tomu, abyste mohli jít na stadion Slávie, na kterém řádí
další šílenec Tvrdík, který již podruhé ukazuje své ,,nadšení“ pro očkování. Poprvé přinutil všechny
hráče a členy A týmu k vpichu, přičemž se Slavie propadla do útlumu a mnoha neobjasněných
,,zranění“, podruhé nyní, když zastavil prodej vstupenek na evropský pohár pro ty, kteří se nemohou
či nechtějí prokázat potvrzením o prodělaném očkování. Vezmi čert takové ochozy stejně jako
restauratéry plnící vládní protiprávní nařízení. Většinu dalších nesmyslů už jsme se naučili obcházet,
takže s tím mohou jít k šípku. Otázkou zůstává, kdy budou chtít pokračovat a zaměří se na děti.
Středeční demonstrace na Staroměstském náměstí byl spíše poklid happening, ale budou li
pokračovat, nebude už možno vše ignorovat. Nejsme v tom sami, podobně se zbláznila celá Evropa.
To však neznamená, že si máme nechat vše líbit. Vždyť jsme politikům dali pouze dočasnou a
omezenou moc, kterou jim máme právo zase vzít. Je to pořád jen na nás. Mimochodem, slyšel někdo
17.listopadu o SPD?
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